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From: I .2e

Sent: Tue 11/3/2020 10:48:59 AM

Subject: RE: Vraag over commerciele teststraten

Received: Tue 11/3/2020 10:49:00 AM

Dag

Nee, die opmerking ging over de prioriteitsstraten voor zorgpersoneel en onderwijs. Staat me bij dat dat in die orde

grootte lag. Dat zal ik nog navragen voor jullie.

Wat betreft commerciéle testen (PCR in dit geval). LCDK vraagt dat wel uit bij de labs en daar komen ook ongeveer

4000 testen per dag uit. Dat stond denk ik in de kamerbrief maar daarvan zegt LCDK dat ze dit eigenlijk niet weten.

De info die zijn hebben is als een lab zelf aangeeft dat ze voor commerciéle doeleinden testen. Dit zal dus zeker

niet compleet zijn.

Groet, EES

From: 5.1.2e PEE eivm.ni>

Sent: dinsdag 3 november 2020 11:35

To: @rivm.nl>

Ce: @rivm.ni>;[EEE
@rivm.nl>

Subject: FW: Vraag over commerciele teststraten

Importance: High

ik hoorde jou net zeggen in het RT dat ongeveer 4000 testen/dag worden afgenomen in commerciele

teststraten (tegen ~42.000 testen/dag in de GGD teststraten afgelopen week).

Is dat betrouwbare info? Waarop is het gebaseerd?

Dank je,

prom: IEEE RET oc.»
Sent: dinsdag 3 november 2020 11:24

To: @rivm.nl>; a rivm.nl>; [EE
A. @rivm.nl>rivm.nl>;

Subject: Vraag over commerciele teststraten

Hi,

Wij krijgen erg veel vragen en opmerkingen dat onze cijfers niet kloppen omdat wij niet alle commerciele

aanbieders hun meldingen van de commerciele aanbieders krijgen. Wat kunnen wij daar over zeggen? Ook voor de

duiding voor media.

Bijvoorbeeld:

Covid 19 is een melding plichtige ziekte. Dat geldt ook voor commericele aanbieders van antigeen sneltesten. De

inspectie GJ houdt daar toezicht op. Het aantal commerciele testen lijkt een fractie van de gratis testen in de GGD

teststraten.

Graag je reactie.


